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W dniu 13 pa?dziernika 2022 r. w Galerii Kina „Goplana” w Po?czynie–Zdroju odby?o si? spotkanie
zainicjowane przez Burmistrza Po?czyna–Zdroju Sebastiana Witka, po?wi?cone tematyce bytowania
wilków oraz szkód przez nie powodowanych.

Zaproszenie do udzia?u w spotkaniu przyj?li: Naczelnik Wydzia?u Regionalnej Dyrekcji Ochrony
?rodowiska w Z?ocie?cu Anna Sigiel-Dopiera?a, przedstawiciel Regionalnej Dyrekcji Lasów
Pa?stwowych w Szczecinku Grzegorz Herbaczewski, Nadle?niczy Nadle?nictwa Po?czyn–Zdrój
Micha? Argasi?ski, ?owczy Okr?gowy z Koszalina Jan Kupczak, Kierownik Powiatowego Zespo?u
Doradców Rolniczych w ?widwinie Stanis?aw Tyszkiewicz oraz w?odarze i przedstawiciele
o?ciennych gmin, a tak?e so?tysi z gminy Po?czyn–Zdrój oraz hodowcy, którzy od d?u?szego czasu
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ponosz? szkody zwi?zane z atakami wilków na ich hodowle.
Podczas spotkania hodowcy zwracali szczególn? uwag? na fakt, i? wilk jest zwierz?ciem pod ?cis??
ochron?, nie boi si? podchodzi? pod zabudowania, a do ataków dochodzi równie?     w ci?gu dnia.
Obalono w ten sposób pogl?d, ?e wilk jest zwierz?ciem atakuj?cym w nocy. Ataki s? coraz cz?stsze i
brutalne, a stosowane zabezpieczenia w postaci ogrodze? elektrycznych czy flader nie stanowi?
bariery chroni?cej przed nimi. Uczestnicy spotkania k?adli du?y nacisk na konieczno?? dokonania
zmian legislacyjnych w zakresie wy??czenia wilków z ca?o?ciowej ochrony gatunkowej.
Pani Anna Sigiel–Dopiera?a podkre?li?a, ?e bardzo wa?ne jest zg?aszanie do RDO? ka?dego
incydentu z udzia?em wilków bezpo?rednio po ataku oraz zbieranie dowodów w postaci np. zdj?? w
celu udokumentowania zdarze?. W przypadkach szczególnych mo?liwe jest wydanie zezwolenia na
dokonanie odstrza?u, jednak w pierwszej kolejno?ci nale?y wyczerpa? wszystkie alternatywne
mo?liwo?ci, tj. np. p?oszenie, zabezpieczenie hodowli ogrodzeniem elektrycznym czy fladrami.
Ze strony organizatorów spotkania i przedstawicieli instytucji pad?o zapewnienie o konieczno?ci
dalszej ?cis?ej wspó?pracy przy szukaniu rozwi?za? problemów.
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